

240*85mm

Westinghouse Ultra Quick
快速使用指南

兼容型车载快速充电器

Fe C e RoHS MADE IN CHINA

产品图示

产品参数

| | |
|----------|----------------------------|
| 型号 | WV-UT2301 |
| 额定输入 | 12V-24V |
| QC3.0 端口 | 5V-3A MAX 9V-2A 12V-1.5A |
| 普通端口输出 | 5V = 2.4A |
| 材质 | 铝合金 + 阻燃CP |
| 产品尺寸 | 68*32*20.5mm |
| 产品重量 | 35g |
| 工作温度 | -10°C - + 45°C |
| 执行标准 | GB4943.1-2011;EN55032:2015 |

选装功能说明

一、QC3.0 端口
多协议兼容快充端口，能为任一输入为DC5V的设备提供充电电的同时，兼容以下快速充电协议：
+OPPO VOOC(R9/S.R11/PLUS等)、FCP(SCPI)+华为超级快充系列、+Qualcomm QC2.0/3.0(配置美国高通芯片的安卓手机如三星/小米/HTC/LG/Letco/Sony/VIVO X20等系列手机/平板)、AFC (+三星系列)、SFCP (+ 展讯系列)、+MTK-PE (+ 魅族等)。

二、普通端口
普通充电模式端口，输出为2.4A MAX，能为任一输入为DC5V的设备提供非快充方式充电。

三、数码显示
1. 接通电源，单接与点烟器连接是，显示汽车电瓶即时电压；
2. 给其它设备充电中，交替跳动显示车载充电器的同时输出电压及电流大小。后跟V：代表电压，后跟A：代表电流。

智能识别输出
配备自动识别充电协议芯片，自动识别协议握手即可输出适合设备使用的电流及电压，在安全范围内满足设备快速充电要求。

多重电路保护
配备短路、过流、过压、过温等多重保护，进一步提高使用的安全性。

兼容主流车型
支持宽电压12-24V输入，小型汽车及大型货车均能使用。

安全信息

- 使用过程中，避免使本产品受到机械性冲击
- 不得拆解、开启或拆解本产品
- 避免使本产品暴露于热源，火源或温度高于60°C的环境中。
- 避免存放在太阳光直射处。
- 孩童使用本产品时必须有人从旁监督。
- 不要用化学物品、清洁剂、强溶剂清洗。
- 请勿将设备放在汽车安全气囊上方或安全气囊展开后能够触及的区域内，否则当安全气囊膨胀时，设备会受到强烈的外力推动而对车内人员造成严重伤害。
备注：使用快速充电功能，必须使用设备原装充电线或其他同等规格数据线。

服务政策

- 在正常使用过程中，如果产品出现非人为损坏的性能故障，自购买之日起，过保期为12个月，在保修期内，享受免费维修服务。
- 在下列情况之一者，不能享受保修权益：
 - 人为损坏；
 - 超过保修期；
 - 擅自拆卸维修产品，或浸水、摔坏产品等；
 - 不可抗力造成的损失。

产品保修卡

| | |
|--------|--|
| 产品型号 | |
| SN 号码 | |
| 用户姓名 | |
| 用户电话 | |
| 用户地址 | |
| 销售单位名称 | |
| 销售名称 | |
| 销售电话 | |
| 销售地址 | |

Westinghouse Ultra Quick
Quick use instructions

Compatible Car Charger

Fe C e RoHS MADE IN CHINA

Product sketch map

Product parameters

| | |
|-----------------------|-------------------------------------|
| Model | WV-UT2301 |
| Rated Input | 12V-24V |
| QC.Port | 5V-3A MAX 9V-2A 12V-1.5A |
| Common port output | 5V/2.4A MAX |
| Material | aluminum alloy + flame retardant PC |
| Size | 68*32*20.5mm |
| weight | 35g |
| Operating temperature | -10°C - + 45°C |

Optional function description

1. QC Blue port
The multi protocol compatible fast charging port, which can charge any input to DC5V, is compatible with the following fast charging protocol:
FCP/SCP (HiAWG) + super Flash series, +Qualcomm QC2.0/3.0 (charge) configuration: Qualcomm chip Android mobile phone as Samsung / HTC/LG/Letco/Sony/VIVO + millet X20 series mobile phone / tablet), AFC (+ Samsung Series), SFCP (Spreadtrum + Series) and +MTK-PE (+ Meizu etc.).

2. ordinary black port
The common charging mode port, with an output of 2.4A MAX, can provide a non fast charge for any device with an input of DC5V.

3. Digital display
1, a separate car charger and cigarette lighter hole connected to show the car battery instant voltage;
2, use it to charge the device, alternating display car charger instant output voltage and current.

Intelligent identification output
Products are equipped with automatic identification charging protocol chip, automatically complete the protocol handshake output current and voltage suitable for the device to use, in the safe range to meet the equipment fast charging requirements.

Multiple circuit protection
Products are equipped with short circuit, over current, over voltage over temperature and other multiple protection, improve the safety performance.

Compatible with most cars
Products can support wide voltage 10-32V input, the highest instantaneous pressure up to 38V, small cars and large trucks can use.

security information

- Avoid the product suffer the mechanical impact during the process of using.
- Do not disassemble, open or tear the product.
- Avoid exposing the product to heat sources, fire sources, or the temperatures above 60 ° C.
- Avoid storing in direct sunlight.
- Children who use this product must have an adult supervisor.
- Avoid making the product flooding water, or prolonged exposure to wet air
- Do not use chemicals, cleaning agents, strong detergent cleaning.
- Do not place the device above the airbag or the area that can be touched after the airbag is deployed. Otherwise when the airbag inflated, the device will be subject to a strong external force to the car staff Causing serious injury.
Note: Using the fast charging functions you must use the original equipment charging lines or other specifications of data lines.

Service policy

- In the normal use process, if products appear inhuman damage performance fault, since the date of purchase, the warranty period is 12 months, in the warranty period, enjoy free maintenance service.
- In the following circumstances, can not enjoy the rights and interests of the warranty:
 - man-made damage;
 - over warranty;
 - unauthorized disassembly and maintenance of products, or immersion, broken products and so on;
 - losses caused by force majeure.

Warranty Card

| | |
|---------------------------|--|
| Model | |
| SN number | |
| User Name | |
| User Tel number | |
| User Address | |
| Sales unit Name | |
| Sales unit Invoice number | |
| Sales unit Tel number | |
| Sales unit Address | |